

DOCUMENT #26

Abbot's Permission

April 13, 1860

F. D. W.
1860

(21)

21.

Fres. den 13. April 1860

Hochwürdigst Bischöfl. Ordinariat fordert auf mit der Ansprache vom 18 März 1860 No 193/7 G. den Regularklerus zum Eintritte in den in der brünner Diözese sich bildenden Verein der ewigen Anbetung- u zur Unterstützung armer Kirchen.

Der Hochwürdigste Herr Abt ertheilt zur Betheiligung an diesem Vereine seine pat. Benedictionen, und weiset die auf die sich betheiligten Hochw. Herren Conventualen entfallenden Beitragskosten zum Vereine, samt Einschreibgebühren bei der Prokuratur zahlbar an.

dto 13. April 1860.

im Auftrage

Šembera v. r.

Beim Hochwürdigsten Pfarramte melden sich an :

Hochw.P.....

.. ..

.. ..

.. ..

.. Gregorius, 6 - 7 vesp. 26^{ta} mens.

1860

21
21

Pres. April 13th 1860

The Most Rev. Bishop's Chancery invites by request of March 18th 1860 N. 193/7 G. the regular Clergy to join the Society of the Perpetual Adoration and ^{for} support of the Churches in the Diocese of Brünn. The Very Reverend Abbot gives his paternal blessing to the Society and gives the Procurator permission to pay the contribution for the expenses and gives permission to the religious to have their names inscribed in the registers of the Society.
April 13 April 1860.

by order:
Sembera v. r.

To the Rev. Pastor the following names were given:

Rev. P.

"

"

"

" Gregory, 6 - 7. resp. 26 mens.